

## Dagsorden til skolebestyrelsesmøde for Fjordklyngeskolen

**Dato:** 20/02.2024  
**Tidspunkt:** kl. 18.30-21.30  
**Sted:** Ulbjerg  
**Mødeleder:**  
 Bestyrelsesformanden  
**Sekretariat/referent:**  
**Referent:** Ivan Flarup Hansen eller  
 Dennis Villadsen  
 Spisning: 18.30 – 19.00

**Deltagere:**  
 Bent Aas Kjær, formand  
 Karsten Jørgensen, forældrerepræsentant Ulbjerg  
 Anne Kirstine Libach Justesen, forældrerepræsentant Ulbjerg  
 Søren Larsen, forældrerepræsentant Ulbjerg  
 Stine Ingstrup, forældrerepræsentant Skals  
 Michael Grove, forældrerepræsentant Skals  
 Agnethe Kristiansen, medarbejderrepræsentant – lærer  
 Christina Grøn, medarbejderrepræsentant – pædagog  
 Bettina Aakmann Lohse, medarbejderrepræsentant - lærer  
 Maj-Britt Bjerregaard, medarbejderrepræsentant – pædagog  
 Kira Linde Østergaard, formand Skals  
 Carl Lund Kousholt, næstformand Skals  
 Gry Ambrosius Horn Petersen, formand Ulbjerg  
 Malene Holst Andersen – Skoleleder  
 Dennis Bøjesen Villadsen – Pædagogisk leder  
 Ivan Flarup Hansen – Pædagogisk afdelingsleder  
 Thomas Mathias Madsen – Pædagogfaglig leder  
 Suppleant: Casper Mogensen  
**Afbud.**  
 Max Klitgaard Sørensen, næstformand  
 Steen Villekold, forældrerepræsentant Skals  
 Esben Viborg, forældrerepræsentant Skals  
 Arkadiy R. Khamaza, næstformand Ulbjerg

| <b>Dagsorden</b>   |                              | <b>Tid</b>                       | <b>Beskrivelse</b>   |
|--|------------------------------|----------------------------------|--|
| <i>Overskrift og klassificering- er punktet til orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) eller et arbejds punkt (A),</i> |                              | <i>Estimeret tid til punktet</i> | <i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster.</i>   |
| 1.   | Godkendelse af dagsorden (B) | 19.00<br>0 min                   | <b>Godkendelse af denne dagsorden.</b><br>Denne dagsorden er principielt godkendt, ved udsendelse af den endelige dagsorden senest 4 dage før mødedato.<br><br>Dagsorden godkendt. |
| 2.   | Godkendelse af referat (B)   | 19.00<br>0 min                   | Referat fra skolebestyrelsesmødet den 15. januar godkendt og underskrevet.   |

|                        |   |                 |  |
|------------------------|---|-----------------|--|
| 3.                     | Meddelelser (O)<br>- skoleledelsen<br>- formanden<br>- Ulbjerg Afd.<br>- Ulbjerg SFO<br>- Møllebakken<br>- Skals Afd.<br>- Skals SFO<br>- Skals Klub<br>- ELEVRÅDET | 19.00<br>10 min | <p>Elevrådet i Skals har holdt møde og talt om hvordan trivslen er på skolen – det går fint.</p> <p>Ledelsen orienterede om sag fra tidligere vedr. elev der har forladt skolen i utide. Der er faldet ro på sagen. Bestyrelsens retningslinjer er de gældende, men bestyrelsen ønsker ikke yderligere tiltag pt.</p> <p>Malene orienterede om byggeriet i Skals. Skals børnehus flytter ind på mandag den 26/2. I midten af marts flytter udskolingen i Tænkeboksen. I gymnastiksal og hovedbygning skal renovering begynde snarest.</p>  |
| 4.                     | De <b>7</b> minutter (O)  | 19.10<br>10 min | <p>SFO/Klub: Trivsels- og sundhedspolitik</p> <p>Thomas fortalte om, hvordan ”de 4 små” arbejder systematisk med trivsel og sundhed i arbejdet med børnene.</p>  |
| 5.                     | Statusopdatering fra arbejdspunktet   | 19.20<br>20 min | <p>Opsamling v. ledelsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Samarbejde på daginstitutionsområdet</li> <li>• Vuggestue if. Møllebakken.</li> </ul> <p>Malene fortalte om møde med dagtilbudschef og skolechef – det var et godt møde, hvor økonomien blev vendt. Der foregår pt. en beregning af tildelingen. Vuggestue er allerede en sag i forvaltningen, hvor der kigges på og laves beregninger på vores ønske. Områdelederen på dagtilbudsområdet og Malene har aftalt at Fredly og Møllebakken skal lære hinanden at kende med henblik på et godt fremtidigt samarbejde.</p> <p>Anne fortalte om borgermødet i Ulbjerg, hvor der blev fortalt om planer om vuggestuen i Møllebakken, som skal blive på den nuværende placering.</p> |
| 6.                     | Undervisningens organisering  | 19.40<br>10 min | <p>Bilag<br/>Ændringsforslag markeret med rødt. Diskussion samt godkendelse.</p> <p>Princippet gennemgået og godkendt.</p>   |
| 7.                     | Det kommende års lejrskoler   | 19.50<br>20 min | <p>Bilag<br/>Oplæg til en ændring vedr. antal overnatningen – tilpasset til den økonomiske situation.<br/>Debat samt evt. godkendelse.</p> <p>Oplæg til lejrskoler godkendt.</p>   |
| 20.10<br>Pause 10 min. |   |                 |  |

|     |  |                 |  |
|-----|--|-----------------|--|
| 8.  | Foranalyse til kvalitetsrapporten  | 20.20<br>10 min | <p>Bilag<br/>Oplæg fra skoleleder ud fra bilaget.</p> <p>Malene fortalte om foranalysen til kvalitetsrapporten. Nedslag i rapporten om elevfravær, der steget præcis som på landsplan. Skolen går i dialog med de familier, hvor der er udfordringer.</p> <p>Der er en god faglig trivsel blandt vores elever. Vi har lidt over 6% af vores elever i andre skoletilbud – det er over det forventede. Det er et område vi kigger nøje på.</p> <p>Der er en stigning i den sociale trivsel blandt de ældste elever.</p> <p>89% af eleverne i indskolingen går i SFO.</p> |
| 9.  | Efterbearbejdelse af fællesmødet med Løgstrup om "Det responsive forældreskab" | 20.30<br>20 min | <p>Anne og Stine deltog og vil komme med et lille oplæg.</p> <p>Anne fortalte om den pædagogiske aften om "Det responsive forældresamarbejde"</p> <p>Det var en god aften med et højt fagligt niveau. Fokus på, at alle vil det bedste med, hver vores forforståelse. Essensen af denne aften skrives sammen til brug i samarbejdet med trivselsforældre og forældrene i øvrigt.</p> <p>Anne og Thomas arbejder videre med et sammenskriv fra denne aften.</p> <p>Deadline på junimødet.</p>   |
| 10. | Valg til bestyrelsen   | 20.50<br>10 min | <p>Bilag<br/>Information og evt. debat om procedure og tidsplan.</p> <p>Der er 4 bestyrelsesmedlemmer på valg – de spørges om de vil fortsætte.</p>  |
| 11. | Orientering og status vedr. ny tildelingsmodel                                 | 21.00<br>25 min | <p>Ekstrabevilling på 5 mill. i 2024 og 10 mill. i de følgende år. Derudover er der forventning om, at skolefællesskaberne "fritstilles" til at tænke ud af boksen. Dette dialogarbejde påbegyndes d. 26.2 på rådhuset med deltagere fra alle skoledistrikter og bestyrelser (Michael og Bent deltager).</p> <p>Bent orienterede fra formandsmødet, hvor den trængte økonomi på skoleområdet blev drøftet og idéer blev udvekslet.</p> <p>Malene orienterede om tilpasning af budgettet for 2024.</p>  |
| 12. | Bufferpunkt  |                 |  |
| 13. | "Skubbe-punkt"   |                 |  |
| 14. | Eventuelt (O)  | 21.30           | <p>Anne nævnte, at borgermødet i Ulbjerg gav anledning til eftertænk om vores skole. Hvad kan vi gøre for at blive mere fælles i dagligdagen?</p> <p>Anne udarbejder et oplæg til et punkt på en kommende dagsorden.</p>   |
| 15. | Næste møde (O)   |                 | <b>20. marts 2024: Ordinært bestyrelsesmøde</b>  |
| 16. | Aktive arbejdsgrupper  |                 | Vuggestue/Grøn skole: Anne, Thomas, Søren (Deadline: løbende)  |